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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Előállhat-e újra az a helyzet, hogy a magyarok részére 
megfogalmazott kötelező érvényű szabályok betartásával kapcsolatban a kormány tagjai 
magukra nézve ismét megengedő nagyvonalúsággal járnak el?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Érdeklődéssel figyelem, ahogy a vírushelyzetet igyekszik a Facebook-oldalának a népszerűsítésére 
használni. Már jó ideje nem a közszolgálati médiaszolgáltatás keretében történnek a kormányzati 
bejelentések, hiszen a 100 milliárdból kistafírozott közmédiát egyszerűen nem veszik komolyan a 
magyar emberek. Hogyan is vehetnék komolyan, hiszen ott még nem nyerte meg az amerikai 
elnökválasztást Joe Biden, a brüsszeli éjszakában pedig pusztán mindösszesen egy szokásos 
házibuli volt, amelyen részt vett a Fidesz alapítója és korábbi frakcióvezetője is.

Olvasom a kormányzati felhívást, benne a karácsonyra vonatkozó részt, amely szerint – idézem –
december 21-én döntünk arról, hogy a Szenteste lehet-e kivétel ez alól. Önkéntelenül is eszébe jutott
a magyar választóknak az a kormányzati felhívás, miszerint ne külföldre, hanem a Balatonra 
menjenek pihenni. Mintha az is elhangzott volna, hogy több Balaton, kevesebb Brüsszel. Önök 
aztán ennek az ellenkezőjét tették, a kormánytagok jellemzően az Adrián csapatták, az ismert 
brüsszeli mulatságok pedig – mint azt Ön pontosan tudja – minden bizonnyal nem novemberben 
kezdődtek.

Az adventi lelkület jegyében ezúttal önmérsékletet tanúsítva, de a leghatározottabban felszólítom, 
hogy a közösségi oldala népszerűsítése, a vírushelyzet kezelése kapcsán tanúsított felelőtlen, 
spekuláns hozzáállás folytatása helyett kezdjen el végre felelősen politizálni! Ebbe nem férhet bele, 
hogy a magyaroknak megmondjuk, mit tehetnek, majd a kormányzat az ellenkezőjét teszi. Olyan 
nem ismétlődhet meg, mint történt a nyáron, hogy a külföldön nyaralás veszélyével fenyegettek, 
majd az első adandó alkalommal eltűztek külföldre vakációzgatni. Hogy kevesebb Brüsszelről 



beszélnek, majd a brüsszeli éjszakai élet császárát is Önök delegálják a koronavírus terjedésének 
megakadályozására hozott szabályok életvitelszerű áthágásával. Szeretném előzetesen írásban is 
látni Öntől, hogy amennyiben a magyarok nem találkozhatnak szenteste a legközelebbi 
családtagjaikkal, úgy ez idő alatt a kormányzati szereplők is önmérsékletet tanúsítanak.

Előállhat-e újra az a helyzet, hogy a magyarok részére megfogalmazott kötelező érvényű 
szabályok betartásával kapcsolatban a kormány tagjai magukra nézve ismét megengedő 
nagyvonalúsággal járnak el?

Várom megtisztelő válaszát!

Üdvözlettel,

Jakab Péter
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